
 

 

Jaarverslag 2010 
 

 

 

Zoals dat vastgelegd is in onze statuten, wordt U hierbij een verslag gedaan van de voornaamste feiten en 

gebeurtenissen, welke zich in 2010 in het verenigingsleven hebben voorgedaan. 

 

 

1.  Leden 
 

Aan het begin van het verslagjaar bedroeg het aantal leden van de vereniging 561, waaronder 38 

gezinsleden. 

  

Eind 2010 was het aantal leden gestegen tot 592 (met nog steeds 38 gezinsleden). Daarenboven tellen we 

nog 18 relaties en ruilabonnementen en 3 donateurs. Er woonden 100 leden buiten de gemeente. Het 

ledental toont dus nog immer een stijgend beeld: 

 

 

 

 

 

2. Bestuur 
 

In het voorjaar waren de heren Frits Steinhorst en Wil Pel aan de beurt van aftreden. De penningmeester, 

de heer Frits Steinhorst, stelde zich herkiesbaar en werd bij acclamatie opnieuw benoemd. 

De secretaris, de heer Wil Pel, had gekozen om na acht bestuursjaren af te treden. Hij werd oprecht 

bedankt voor zijn inzet en verblijd met een afscheidscadeau. De secretariaatswerkzaamheden werden 

overgenomen door de heer Van der Lans. 
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Aan het eind van het verslagjaar was de samenstelling van het bestuur dientengevolge:  

- de heer dr. R.M.W. van Gelooven, voorzitter 

- mevrouw drs. A. Oostdijk, lid 

- de heer dr. W.J.E. van de Graaff, lid 

- mevrouw P.J. Kok, lid 

- de heer ir. M.T.A.M. van der Lans, secretaris 

- de heer ir. F.G.W. Steinhorst, penningmeester 

- de heer J.L. Kok RA, adviseur 

   

Het bestuur kwam 8 keer in vergadering bijeen. 

 

 

3. Redactiecommissie 
  

De redactiecommissie was in 2010 onveranderd en als volgt samengesteld:  

- de heer drs. C. van der Leer 

- de heer dr. A. Jacobs 

- de heer G.Th. Langerak 

- mevrouw drs. A. Oostdijk (contactpersoon vanuit het bestuur) 

 

 

4. Financiële controlecommissie 
 

De financiële controlecommissie bestond in 2010 onveranderd uit: 

- mevrouw P. Velthuijsen-Karreman 

- de heer dr. J.W. Eggink 

- de heer ir. H. Mast  

  

 

5. Ledenavonden 
 

De 30e algemene ledenvergadering vond plaats op 27 april 2010 in de Voorhof te Voorburg. Er waren 36 

leden aanwezig. 

Op de agenda stonden o.a. de herbenoeming van bestuursleden, het Jaar- en Financieel verslag 2009, de 

begroting 2011 en het verslag van de financiële controlecommissie 2009 vermeld. De financiële 

controlecommissie had de jaarrekening 2009 gecontroleerd en goedgekeurd. Voorgesteld en besloten werd 

daarna de penningmeester te dechargeren voor zijn financieel beheer. 

 

Ook de voornemens 2009/2010 kwamen aan de orde. 

  

De werkgroep Index Historisch Voorburg jrg. 1-10 bestaande uit de dames I. Verbeek en M. van Gessel-de 

Roo en de heren W. Beek, J. de Beer en G. Langerak, had zijn werk gereed. De index omvat 75 pagina’s 

tekst, verlucht met pentekeningen uit de jaren 20 – 30 van de vorige eeuw. Het zal op de website worden 

geplaatst zodat een ieder de index kan lezen en downloaden.  
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Er werd medegedeeld, dat in juni 2010 het archeologieboek zal verschijnen, dat in augustus/september 

een korte verhalenbundel werd verwacht, en in november/december een nieuw boek over Prinses 

Marianne. 

 

De 31e algemene ledenbijeenkomst werd gehouden op 25 november in ‘de Voorhof’ te Voorburg.  

Voor deze bijeenkomst was een aantal sprekers genodigd: 

De heer dr. Mark Driessen van de Universiteit van Amsterdam en opgravingleider bij recente opgravingen 

op het terrein van Forum Hadriani, wist eenieder te boeien met de ontdekkingen en de daardoor 

toegenomen wetenschap over deze destijds belangrijke Romeinse stad.  

Na de pauze was de beurt aan mevrouw drs. Marieke Spliethoff, conservator van museum Paleis het Loo 

en medeauteur (samen met ons redactielid de heer drs. Kees van der Leer) van de nieuwste uitgave van ons 

tijdschrift “Historisch Voorburg”, getiteld “Prinses Marianne, kunstenaars, dominees en een pelgrimage”. 

Zij gaf een inleiding bij de in museum Paleis het Loo in verband met de 200e geboortedag van Prinses 

Marianne ingerichte tentoonstelling: “Op reis met prinses Marianne. Herinneringen aan het Heilige Land, 

1849-1850”. 

De verhalen van de sprekers waren dusdanig interessant, dat hiervoor meer tijd nodig was dan 

oorspronkelijk voorzien. Daarom werd staande de bijeenkomst met de heer drs. Kees van de Leer besloten 

om de inleiding, die hij zou houden over de expositie in het Stadsmuseum Leidschendam-Voorburg (Prinses 

Marianne, een leven van liefde en kunst) op dat moment niet door te laten gaan. 

Gelukkig werd Kees van de Leer bereid gevonden om deze inleiding alsnog te houden, en wel op 30 januari 

2011 gecombineerd met een bezoek aan de tentoonstelling in het Stadsmuseum. 

 

 

6. Presentatie 
 

Op 11 september was onze vereniging vertegenwoordigd tijdens de Open Monumentendag met een 

uitstalling op het terrein naast de Oude Kerk. Een eerste exemplaar van het nieuwe nummer van Historisch 

Voorburg, getiteld “Archeologisch onderzoek in Leidschendam-Voorburg 1985-2010”, werd aldaar 

aangeboden aan de wethouder voor o.a. monumenten, archeologie en cultuurhistorie, mevrouw Heleen 

Mijdam. 

 

Op 27 november werd de tentoonstelling “Prinses Marianne, een leven van liefde en kunst” in het 

Stadsmuseum Leidschendam-Voorburg officieel geopend met een bijeenkomst in de Oude kerk, in het 

bijzijn van Hare Koninklijke Hoogheid Prinses Margriet. De prinses nam daarbij uit handen van de auteurs 

een eerste exemplaar in ontvangst van de “Historisch Voorburg” uitgave “Prinses Marianne, kunstenaars, 

dominees en een pelgrimage”. 

Ook de leden van de Historische Vereniging Voorburg werden door het Stadsmuseum voor deze 

gebeurtenis uitgenodigd. Helaas bleek uiteindelijk dat er zoveel animo was voor deze bijeenkomst, dat vele 

leden moesten worden teleurgesteld. Een aantal van circa negentig leden kon echter wel aanwezig zijn. 
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7. Website 
 

Op onze website: www.historischeverenigingvoorburg.nl zijn allerlei gegevens te vinden. Het bestuur is 

echter niet tevreden over de flexibiliteit en mogelijkheden van de website. We oriënteren ons nu op een 

ombouw naar een site, die meer mogelijkheden zal bieden en waar we zelf meer invloed op zullen kunnen 

uitoefenen.  

 

 

8. Commissies, werkgroepen, bijdragen en andere ondersteuning 
 

Onze dank gaat uit naar de diverse leden, die elk op hun wijze bijdragen aan de bloei van onze vereniging. 

Zoals de financiële controlecommissie, die nu al de nodige jaren onze penningmeester scherp houdt! 

 

Het bestuur dankt ook de redactiecommissie voor hun werkzaamheden aan de in 2010 verschenen 

uitgaven van ons tijdschrift “Historisch Voorburg”.  

- jaargang 15 nummer 2: “Archeologisch onderzoek in Leidschendam-Voorburg 1985-2010” 

- jaargang 16 nummer 1: “Prinses Marianne, kunstenaars, dominees en een pelgrimage” 

 

De werkgroep “Voorburgs Verteld Verleden” probeert door interviews recente geschiedenis van Voorburg 

vast te leggen. Een reeks interviews is al door een redactielid uitgevoerd in Voorburg-West en de 

werkgroep concentreert zich op de verdwenen middenstand in Voorburg-Noord (1945-1970). Er is al een 

aanzienlijk aantal interviews gehouden en uitgeschreven. 

 

Diverse leden steunen het stimuleren van de aandacht voor en het vastleggen van de geschiedenis van 

Voorburg. Zo wordt bijgedragen aan de inventarisatie van bouwtekeningen, afkomstig uit het voormalige 

gemeentearchief van Voorburg, bij het archief van de huidige gemeente. Ook aan het project “Toen” van 

de bibliotheek Leidschendam-Voorburg en in het bijzonder aan de ontwikkeling van de “wiki” op de 

bijbehorende website wordt medewerking verleend. Menig lid weet desgevraagd ook antwoorden te geven 

op historische vragen, die door leden en niet-leden aan de vereniging worden voorgelegd. 

 

Ook zijn dit jaar de twee uitgaven van Historisch Voorburg, dankzij de inzet van ruim 40 leden, bezorgd in 

Voorburg, Leidschendam, en Zoetermeer. Het is duidelijk dat zij met het bezorgen van twee keer 500 

boeken, wat bij verzenden per post € 6.50 per lid zou kosten, de vereniging een enorme dienst bewijzen. 

Een overtuigend en oprecht woord van dank is daarom aan deze leden op zijn plaats.  

 

Er zijn nu al 320 leden, die de post van de HVV op hun e-mailadres ontvangen. Hiermee bespaart de 

vereniging een aanzienlijk bedrag aan portokosten, dat nu aan andere HVV-zaken besteed kan worden. Het 

bestuur is deze leden dan ook zeer erkentelijk. 

http://www.historischeverenigingvoorburg.nl/

